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Eerste Commissie - Verslag van de vergadering 

kenmerk M00/eerste commissie 

betreft Eerste Commissie – Grondgebonden materies 

 

De voorzitter opent om 18.05 uur de vergadering. 

OPENBARE ZITTING 
 

1. Goedkeuring van het verslag van de vergadering van 28 
augustus 2017 
Het verslag wordt goedgekeurd. 

2. Vzw ERSV Oost-Vlaanderen 
Statutenwijziging 
Goedkeuring van de nieuwe statuten en machtiging van de 
vertegenwoordigers in de algemene vergadering om de nieuwe 
statuten goed te keuren en de oude op te heffen 
 

Gedeputeerde Versnick geeft aan dat deze wijziging van de 
statuten noodzakelijk is gezien de regelgeving veranderd is en 
gezien Gent en Meetjesland zijn losgekomen van de koepel van 
het ERSV (wegens het ontstaan van het OVK). Raadslid Boels 
geeft aan dat het werkingsgebied nu nog Zuid-Oost-Vlaanderen 
is en Waas en Dender en vraagt waarom dan nog een aantal 
gemeenten zoals Aalter, Maldegem, Eeklo, …. zijn opgenomen 
in de statuten. Gedeputeerde Versnick geeft aan dat het hier 
niet gaat om een nieuwe vzw en dat de stichtende leden van 
destijds, waaronder de bovenvemelde gemeenten, de 
stichtende leden blijven. Raadslid De Troyer vult aan en verwijst 
naar de regelgeving op de vennootschapsbelasting. De 
stichtende leden worden steeds in de statuten opgenomen als 
eerste werkende leden. Verder verwijst ze naar art.5 en art.6 
waarin is aangegeven wie de leden zijn en dat leden van 
rechtswege kunnen weggaan. Raadslid Van Duyse vraagt 
waarom er dan niet voor nieuwe vzw gekozen is. Gedeputeerde 
Versnick antwoordt dat een vzw vereffenen moeilijk is. 

3. Vzw Designplatform Gent – Oost-Vlaanderen – vervanging van 
Gerda Zenner-De Gryze 
Aanduiding van 1 plaatsvervangend lid in de Algemene 
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Vergadering 
Er zijn geen vragen 

4. PROVAG – vervanging Gerda Zenner-De Gryze 
Voordracht van 1 kandidaat- effectief lid van de Raad van 
Bestuur 
Er zijn geen vragen. 

5. Mobiliteit 
Testkaravaan 
Levering en onderhoud van campagnefietsen via een 
huursysteem 2018-2019 
Goedkeuring van bestek en raming, opdracht te gunnen bij wijze 
van vereenvoudigde onderhandelingsprocedure met 
voorafgaande bekendmaking 
 

Gedeputeerde Hertog geeft aan dat er zal gekozen worden voor 
een systeem van huur inclusief onderhoud van de fietsen. 
Bedrijven willen immers kwaliteit en een leasesysteem is 
hiervoor de beste piste. Raadslid Gillis vraagt of er interesse is 
bij de bedrijven. Er wordt aangegeven dat eerst de gunning 
moet gebeuren en dat er dan een uitgebreide communicatie zal 
volgen. 

6. Integraal waterbeleid 
Verwerven van waterbeheersingsinfrastructuur 
Overdracht van beheer en onderhoud van 2 bufferbekkens te 
Lede en Sint-Lievens-Houtem d.m.v. een erfpachtovereenkomst 
(Infrabel) 
Verlenen van principieel akkoord 
 
Gedeputeerde Hertog geeft aan dat Infrabel voorstelt het beheer 
en onderhoud van de twee bufferbekkens aan de Provincie over 
te dragen d.m.v. een erfpachtovereenkomst, af te sluiten voor 
een periode van 99 jaar (maximale termijn) in ruil voor het 
beheer en het onderhoud van de wachtbekkens door de 
provincie. Zodoende blijft Infrabel eigenaar. Raadslid Demuyt 
vraagt waarom er niet voor 120 jaar gekozen is (= 
afschrijvingstermijn Infrabel) en of er een verlenging volgt na 99 
jaar. Mevr De Poorter geeft aan dat een erfpachtovereenkomst 
zich wettelijk beperkt tot een periode van 99 jaar. Nu anticiperen 
op wat er over 99 jaar nodig zal zijn, is niet mogelijk. De 
Gedeputeerde geeft nog mee dat deze oplossing de op 1 na 
beste oplossing is voor ons bestuur. Deze oplossing wordt 
gekozen omdat – alhoewel aanvankelijk anders 
gecommuniceerd door Infrabel – het niet mogelijk is voor 
Infrabel om een overdracht om niet in te boeken in de 
boekhouding. 

7. Vzw Regionaal Landschap Meetjesland – vervanging Gerda 
Zenner-De Gryze 
Aanduiding van 1 plaatsvervangend vertegenwoordiger in de 
Algemene Vergadering 
Er zijn geen vragen. 



 p. 3/4 

 

./... 

 
8. Vzw Toerisme Oost-Vlaanderen – vervanging Gerda Zenner-De 

Gryze 
Aanduiding van 1 vertegenwoordiger in de Algemene 
Vergadering en voordracht van 1 lid van de Raad van Bestuur 
Er zijn geen vragen 

9. Ruimtelijke planning 
Gewestelijk RUP “AGNAS, landbouw-, natuur- en bosgebieden 
Moervaartvallei fase 1” 
Advies in het kader van het openbaar onderzoek 
Verlenen van deels gunstig, deels ongunstig advies 
 

Gedeputeerde Versnick geeft aan dat binnen het GRUP een 
evenwicht is gezocht tussen natuur en landbouw en dat het 
GRUP ook betrekking heeft op het provinciaal domein 
Puyenbroeck (dat er oorspronkelijk zelf niet was in opgenomen). 
Er is daarom nagegaan of een goede exploitatie mogelijk blijft 
bv. de mogelijkheid voor het bouwen van stallingen voor hooi en 
de mogelijkheid voor kortverblijf voor particulieren in de zone 
voor verblijfsrecreatie. Raadslid Charlier vraagt of dit ook geldt 
voor de Moervaartvallei buiten Puyenbroeck. Marc Cromheecke 
geeft aan dat het de bedoeling is de optie open te houden om 
weekendverblijven te voorzien maar enkel binnen de 
recreatiezone van Puyenbroeck. Of die er ooit komen is aan de 
PR om te beslissen. Gedeputeerde Hertog vergelijkt met bv. de 
bungalows in De Gavers. Raadslid Van Duyse vraagt of er een 
relatie is met de plannen voor de suikerfabriek. Marc 
Cromheecke geeft aan dat dit er los van staat, het PRUP voor 
de suikerfabriek heeft betrekking op wonen en bedrijvigheid, 
planmatig is er geen overlap, tussen beide plangebieden loopt 
er wel een fietsverbinding. 

 

10. Toelichting: stand van zaken realisatie fietssnelwegen cf. de 
mondelinge vraag van provincieraadslid Eric Scheire 

Pieter Derudder geeft een uitvoerige toelichting aan de hand 
van een ppt (zie bijlage). Gedeputeerde Hertog geeft aan dat er 
veel werk aan de winkel is en dat dit wordt verzet met een heel 
kleine equippe. Ook de subsidiedossiers van de gemeente 
worden door deze dienst behandeld. 

Raadslid Charlier vraag waar de fietssnelweg start richting 
Waregem. Dat zal zijn aan het station, vanaf 2019.  

Er is nog geen beslissing genomen ivm de ontwikkeling van een 
app voor de fietssnelwegen, het zal eerder gaan naar een GSM 
vriendelijke site. 

Raadslid Van Gucht vraagt wat de statuten zijn van een 
fietssnelweg. Pieter Derudder geeft aan dat die er nog niet zijn; 
voor een fietspad langs het water zijn bv de regels van een 
jaagpad van toepassing. Er wordt wel geijverd voor duidelijkheid 
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hierrond en ook ivm speedpedelecs moet nog één en ander 
geregeld worden, zij hebben niet steeds toegang tot een 
fietspad omdat ze beschouwd worden als bromfiets. Raadslid 
De Troyer verwijst naar een krantenartikel van 25 september 
waarin werd aangekondigd dat er aan een reglementering voor 
speedpedelecs zal gewerkt worden. Pieter Derudder geeft aan 
dat de wegcode federale materie is maar dat binnen een 
werkgroep met o.a. AWV, provincie wordt nagedacht wat kan 
bv. toegelaten snelheden in bebouwde kom versus onbebouwde 
kom. 

 

11. Varia 
Gedeputeerde Versnick kondigt aan dat op de commissie van 7 
november het management aanwezig zal zijn van Zeeland 
Seaports en het Havenbedrijf om het dossier van de havenfusie 
te bespreken (dossier PR 15 november 2017).  

 

De voorzitter sluit de vergadering om 19.00 uur. 

Gent, 28 september 2017 
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